
 

 - 1 -          Besluitenlijst raadadviescommissie Bestuur 6 april 2011 

Raadadviescommissie Bestuur 
(12763\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : woensdag 6 april 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  

  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), mevrouw W.H.  

  Hooijer-Horstman (plaatsvervangend burgercommissielid VVD), de heer H.  

  Mulder (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (plaatsvervangend 

  burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H.  

  de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de  

  heer G.C. Ton (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van Telllingen  

  (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier),  

  mevrouw mr. M.N. Kallen-Morren (burgemeester), de heer S. van den Heuvel  

  (wethouder) en de heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. Er is een bericht van verhindering ontvangen 

van de heer Nijhoff (SGP). 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De heer De Jong (PvdA) mist als bespreekstuk de voortgang van de ombuigingen. 

De voorzitter zegt dat dit aan de agenda wordt toegevoegd als agendapunt 7.2. 

 De agenda is gewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

4.1 Er is in deze vergadering een presentatie gehouden door: 

- de heer R.Klieverik en de heer H. van Campen (Politie Gelderland-Zuid) 

over het jaarplan 2011 

4.2 Er is in deze vergadering ook een presentatie gehouden door:  

- de heer R. de Bruin en mevrouw J. Weisscher (RBT-Rivierenland) over de 

Monitor vrijetijdseconomie 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 16 februari 2011 

 De voorzitter merkt op dat de toezegging uit de vorige commissievergadering, te 

lezen op pagina 3 over de éénmalige aanwezigheid van 2 burgercommissieleden 

van de Lijst Beukers in de besloten commissievergadering Bestuur van 27 april, in 

de raadsvergadering van 3 maart 2011 door de raad is verworpen. 

De heer Van Tellingen (VT) heeft zich hierover verbaasd. Hij was in die 
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raadsvergadering zelf niet aanwezig, maar vindt het vreemd dat een toezegging uit 

een raadadviescommissie door de raad in haar rondvraag teniet kan worden 

gedaan. 

De heer Mulder (SGP) sluit zich bij de woorden van de heer Van Tellingen aan. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Burgemeester Kallen zegt haar mededeling over de nationale politie al te hebben 

verwoord bij de presentatie van de politie Gelderland-Zuid. Van nieuwe 

ontwikkelingen houdt zij de commissie op de hoogte. 

Burgemeester Kallen zal ook de commissie op de hoogte houden als er 

ontwikkelingen zijn m.b.t. de regionalisering van de brandweer. 

Wethouder Verwoert herhaalt wat al is gemeld bij de presentatie van de RBT. 

Het Economische beleidsplan gemeente Neerijnen zal in de volgende raadcyclus 

worden geagendeerd. 

 

7. Stukken ter bespreking 

7.1 Dienstverleningsconcept Neerijnen “samen werken aan dienstverlening 2011-

2015” 

 De commissie is enthousiast over de opgestelde notitie. Een goede basis voor het 

permanent verbeteren van de dienstverlening. Tevens te lezen als een protocol voor 

de benadering van ambtenaren naar burgers toe, waarop zij kunnen worden 

aangesproken. Hiervoor zijn al trainingen aangeboden. Ook is het wenselijk dat 

burgers de WOZ-waarde en/of een taxatierapport kunnen opvragen bij de “eigen” 

gemeentewinkel. De commissie is vóór effectief informeren, wat inhoudt dat 

slechts wordt geïnformeerd als het nuttig en noodzakelijk is. Ook wordt gevraagd 

om introductie van de burgeravonden. Het college bedient de commissie op haar 

wenken, door te melden dat er al burgeravonden gehouden zijn en er nog zeker 2x 

10 burgeravonden (in alle dorpskernen) gepland gaan worden i.h.k.v. de op te 

stellen structuurvisie. Ook wordt benadrukt dat het een groeimodel 

dienstverleningsconcept is, wat doorontwikkelt wordt. 

Advies De commissie heeft kennis genomen van de inhoud van de notitie. De gemaakte 

opmerkingen en/of geconstateerde onjuistheden zullen in de definitieve versie 

worden aangepast. Naast optimale fysieke bereikbaarheid, gaat ook Neerijnen met 

haar tijd mee en blijft ook worden ingezet op verbetering van de digitale 

bereikbaarheid. 

 

7.2 Voortgang ombuigingen 2012 

 Wethouder Van den Heuvel heeft een gesprek gepland met de klankbordgroep uit 

de raadadviescommissie Bestuur, te weten de heren Van Lith en Kool op dinsdag 

12 april, om de conceptversie door te spreken. Daarna zal een definitieve versie ter 

bespreking worden voorgelegd in de (extra) besloten raadadviescommissie Bestuur 

van 27 april.  
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8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot het verlenen van toestemming tot het instellen van Programmaraden en 

kennisneming van de programma’s van de vijf programmaraden Regio 

Rivierenland (2011-03-12612) 

 De commissie kan instemmen met het instellen van de 5 programmaraden. De 

wethouders zijn vertegenwoordiger van de gemeente in de diverse 

programmaraden en zullen bestuurlijk verantwoording afleggen over beleid en 

uitvoering in de raadadviescommissies. M.b.t. de voorgelegde programma’s 

bevreemd het de commissie niet dat die slechts voor kennisgeving aangenomen 

kunnen worden, het betreft slechts een weergave van de activiteiten voor 2011 

voortkomend uit de vastgestelde begroting. De commissie gaat ervan uit dat 

nieuwe activiteiten voor 2012 en verder, door de wethouders ter bespreking in de 

commissies zullen worden neergelegd met een (mogelijke) uitnodiging tot 

deelname en dat de gemeenteraad die ter vaststelling voorgelegd gaat krijgen via 

de voorjaarsnota en/of de begroting van Regio Rivierenland. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. Met ingang van 

de volgende raadcyclus zullen de agenda’s en besluitenlijsten van de afzonderlijke 

programmaraden in de raadadviescommissies worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 Mevrouw Hooijer-Horstman (VVD) vraagt naar het aantal AED’s binnen onze 

gemeentegrenzen en of de beschikbaarheid daarmee voldoet m.b.t. een optimale 

mogelijkheid tot hulpverlening.  

De heer Mulder (SGP) vult aan dat er wellicht ook bedrijven in de gemeente zijn 

die zelf een apparaat hebben aangeschaft en die beschikbaar is. 

Wethouder Verwoert meldt dat alle brandweerwagens in Neerijnen zijn uitgerust 

met een AED. Ook zijn er diverse AED’s in de dorpen beschikbaar. Echter 

beschikbaarheid alleen is niet genoeg, ook moeten er voldoende opgeleide 

hulpverleners beschikbaar zijn die het apparaat kunnen gebruiken en daarnaast 

reanimeren. 

De heer Veeken (GBN) zegt gelezen te hebben in het Brabants Dagblad dat er een 

speciale website in de lucht is waarop de AED-locaties worden weergegeven. Die 

kunnen via een SMS-alert worden opgevraagd voor de dichtstbijzijnde AED in 

noodgevallen. 

Toezegging burgemeester Kallen: we zullen ons hierop oriënteren en de site 

vermelden in het nieuwsblad en op onze website. 

 

De heer Nijhoff (GBN) vraagt op welke dag het Nieuwsblad Geldermalsen 

eigenlijk bezorgd moet worden. De bezorging is nogal wisselend. 

Burgemeester Kallen antwoordt dat dit op de donderdag is. Ze is blij met dit 

signaal en zal dit met het Nieuwsblad Geldermalsen communiceren. 

De heer Mulder (SGP) zegt te weten dat de bezorging wordt vrij gelaten. Er mag 

worden bezorgd op donderdag, vrijdag of zaterdag. 

Toezegging burgemeester Kallen: we zullen de overeenkomst erop nazien, maar 

bij haar weten dient het Nieuwsblad contractueel op donderdag bezorgd te worden. 

 

De heer Mulder (SGP) vraagt zich af of we procedureel juist handelen, door een 

tweetal voorstellen niet in de commissie voor te bespreken. 

De heer Mulder (SGP) heeft vernomen dat de AVRI en LANDER steeds meer 

samenwerken. LANDER verwacht problemen in financiële zin. Dan is het niet 
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begrijpelijk dat de AVRI voor haar postbezorging geen gebruik maakt van 

LANDER, maar de post laat bezorgen via TNT. 

Wethouder Verwoert zegt dat gisteravond in de commissie Welzijn uitgebreid is 

gesproken over de ontwikkelingen bij LANDER. Men is daar druk bezig om bij te 

sturen op veranderde wetgeving i.h.k.v. “werken naar vermogen”. Er is regionaal 

discussie gaande tussen AVRI-LANDER-GGD-BSR over hoe deze gepositioneerd 

moeten worden. Enerzijds wordt gekeken of men ze gaat onderbrengen in één grote 

regionale uitvoeringsorganisatie. Anderzijds is het natuurlijk wel zo dat het prima 

gaat met LANDER, dus is het ook goed mogelijk om alles wat direct te maken 

heeft met sociale werkvoorziening en werkzaamheden aan de onderkant van de 

arbeidsmarkt onder te brengen bij LANDER. 

 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 

d.d. 18 mei 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   T. Kool 


